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PROTOKÓŁ NR 19/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  sierpień 2016 r.



Protokół Nr 19/16 z dnia 23 sierpnia 2016 roku

z  posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,

Zdrowia    i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji  Gospodarki

Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  oraz  Prawa  i  Porządku  Publicznego Rady

Miasta  Grajewo,  odbytego  w  dniu  23  sierpnia  2016  roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo). 

Posiedzeniu przewodniczyła- Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury,

Sportu, Zdrowia  i Rodziny Rady Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 14.00

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19 radnych ( p. Wiesław Dembiński)

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka

4. Chiliński Ryszard

5.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

6. Dembiński Wiesław Janusz

7.  Fadrowski Zbigniew

 8. Fidura Jerzy

 9.Formejster Wojciech Szczepan

 10.Grabowska Wioleta



 11. Maleszewski Wojciech Dariusz

  12.Mścichowski Andrzej

  13. Niewiarowski Andrzej

14. Opara Anna

15. Paszkowski Tomasz

16.Podlaski Kazimierz

17.Purwin Daniel

18.Stefańska Monika

19.Stuchła Marcin

Nieobecni: Tomasz Cebeliński

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.
3. Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania

do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2016/2017 – ilość dzieci w
tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych do przedszkoli, ilość
klas integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi borykają się
dyrektorzy, potrzeby, braki inwestycyjne w szkołach.

4. Informacja  dotycząca funkcjonowania  Spółek Miejskich:  PUK .PEC,
TBS za 2015 rok.

5. Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych i
artystycznych organizowanych przez MOSiR , GCK w czasie wakacji.

6. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2016”.
7. Formy  prezentacji  terenów  inwestycyjnych  położonych  w  SSSE

podstrefa Grajewo.
8. Rozpatrzenie  interpelacji  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Grajewo  w

sprawie przeprowadzenia szczepień przeciwko wirusowi HPV.
9. Ocena stanu zieleni na terenie miasta.
10.Ocena systemu gospodarki odpadami – wywóz odpadów, segregacja

i zagospodarowanie.
11.Funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście.
12.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
a) przyjęcia programu „Grajewska Karta Seniora”;
b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy



zawarte na czas oznaczony do 3 lat;
c) uchwalenia  „Programu  usuwania  barszczu  Sosnowskiego

(Heracleum sosnowskyi)”;
d) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  połączenia  samorządowych

instytucji  kultury-  Miejskiego  Domu  Kultury  w  Grajewie  i
Grajewskiej  Izby  Historycznej  oraz  utworzenia  Grajewskiego
Centrum Kultury;

e) wprowadzenia oraz określenia wysokości opłaty prolongacyjnej;
f) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi

grajewskiemu; 
g) udzielenia  pomocy  finansowej  przez  miasto  Grajewo  powiatowi

grajewskiemu;  udzielenia  pomocy  finansowej  przez  miasto  Grajewo
powiatowi grajewskiemu;

h) udzielenia  pomocy  finansowej  przez  miasto  Grajewo  powiatowi
grajewskiemu;

i) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2016-
2026;

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.
14.Wolne wnioski i informacje.
15. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącą obrad:

panią Monikę Stefańską -  Przewodniczącą Komisji Oświaty...…..RM.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji  Rady Miasta,  witając wszystkie przybyłe

osoby. Stwierdziła, że na stan 20 członków trzech Komisji aktualnie w posiedzeniu bierze udział

18, co stanowi  o prawomocności obrad. 

Ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Poprzez odczytanie przedstawiła ustalony porządek obrad, po czym zwróciła się z zapytaniem

ewentualne uwagi lub wnioski?

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./



Pani Barbara Poniatowska- Naczelnik BRM

W imieniu Burmistrza zawnioskowała o rozszerzenie porządku obrad w pkt 12k - w sprawie

zaopiniowania  projektu uchwały  zmieniającego uchwałę w sprawie powołania  Komisji  Rady

Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów osobowych, w związku z rezygnacją Pani

Anety Chrzanowskiej-Karwowskiej z członka Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. 

 W związku z brakiem innych zgłoszeń do porządku obrad, wniosek poddał pod głosowanie.

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję o rozszerzeniu

porządku obrad o pkt „12k” dot. zaopiniowania projektu uchwały zmieniającego

uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu

działania i składów osobowych.

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmiany kolejne punkty porządku obrad otrzymały inną

numerację.

1.Otwarcie posiedzenia.

2.Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Informacja dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie przygotowania do rozpoczęcia
nowego roku szkolnego 2016/2017 – ilość dzieci w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci
nie  przyjętych  do  przedszkoli,  ilość  klas  integracyjnych,  budżet,  kadra,  problemy
z jakimi borykają się dyrektorzy, potrzeby, braki inwestycyjne w szkołach.
4.Informacja dotycząca funkcjonowania Spółek Miejskich: PUK .PEC, TBS za 2015
rok.
5.Informacja o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych i artystycznych
organizowanych przez MOSiR , GCK w czasie wakacji.
6.Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2016”.
7.Formy prezentacji terenów inwestycyjnych położonych w SSSE podstrefa Grajewo.
8.Rozpatrzenie  interpelacji  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Grajewo  w  sprawie
przeprowadzenia szczepień przeciwko wirusowi HPV.
9.Ocena stanu zieleni na terenie miasta.
10.Ocena  systemu  gospodarki  odpadami  –  wywóz  odpadów,  segregacja
i zagospodarowanie.
11.Funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście.
12.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:
a)przyjęcia programu „Grajewska Karta Seniora”;
b)wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu
z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas
oznaczony do 3 lat;
c)  uchwalenia  „Programu  usuwania  barszczu  Sosnowskiego  (Heracleum
sosnowskyi)”;
d)zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury-
Miejskiego  Domu  Kultury  w  Grajewie  i  Grajewskiej  Izby  Historycznej  oraz
utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury;
e)wprowadzenia oraz określenia wysokości opłaty prolongacyjnej;



f)udzielenia  pomocy  finansowej  przez  miasto  Grajewo  powiatowi  grajewskiemu;
g)udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu;
h) udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu;
i)uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2016-2026;
j)zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.
k) zmieniająca uchwałę w sprawie  powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich
przedmiotu działania i składów osobowych
13.Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta
14.Wolne wnioski i informacje.

      15. Zamknięcie posiedzenia.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji.

Realizacja porządku obrad:

ad  3./Informacja  dyrektorów  szkół  i  przedszkoli  w  sprawie  przygotowania  do

rozpoczęcia  nowego  roku  szkolnego  2016/2017  –  ilość  dzieci  w  tym  dzieci

przyjętych,  ilość  dzieci  nie  przyjętych  do  przedszkoli,  ilość  klas  integracyjnych,

budżet,  kadra,  problemy  z  jakimi  borykają  się  dyrektorzy,  potrzeby,  braki

inwestycyjne w szkołach/.

/Informacja ZSM Nr 1 stanowi Zał. Nr 4 do prot./

/Informacja ZSM Nr 2  stanowi Zał. Nr 5 do prot./

/ Informacja ZSM Nr 3 stanowi Zał.  Nr 6 do prot./

/ Informacja PM Nr 1 stanowi Zał. Nr 7 do prot./

/ Informacja PM Nr 2 stanowi Zał. Nr 8 do prot./

/ Informacja PM Nr 4 stanowi Zał. Nr 9 do prot./

/ Informacja PM Nr 6 stanowi Zał. Nr 10 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu: Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM

- referują: dyrektorzy szkół ( ZSM: Nr 1 pani Halina Wałęga , ZSM Nr 2 pani Barbara Ciszewska,

ZSM Nr 3 pani Beata Szewczyk), dyrektorzy przedszkoli( PM Nr 1 pani Grażyna Resztak, PM 2

pani Barbara Cybula, PM Nr 4 pani Regina Grabowska, PM Nr 6 pani Urszula Kowalczuk) oraz

główny specjalista ds oświaty UM pani Julita Wiluk.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Przystąpiła  dorealizację  punktu  o  którym  mowa  wyżej,  powitała  dyrektorów  jednostek

oświatowych, po czym otworzyła dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz



Zwrócił się z prośbą do pań dyrektorek szkół i przedszkoli, by poinformowały o przygotowaniu

jednostek którymi zarządzają do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2016/2017.

Pani Grażyna Resztak- Dyrektor PM Nr 1

Poinformowała  o  wykonanych  remontach  w  czasie  wakacji,  budżecie   oraz  o  brakach

i potrzebach inwestycyjnych w Przedszkolu Miejskim Nr 1. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że jest to ten moment na zgłaszanie potrzeb i braków remontowo-inwestycyjnych.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Przedszkola

Miejskiego Nr 1. 

Pani Barbara Cybula- Dyrektor PM Nr 2

Przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Grajewo w roku szkolnym

2016/2017 w Przedszkolu Miejskim Nr 2:

- zakres wykonanych prac remontowych i konserwatorsko-porządkowych;

-zabezpieczenie miejsc w przedszkolu;

- stan kadry pedagogicznej;

- budżet

- potrzeby remontowo-inwestycyjne

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, czy zniszczenia dach na przedszkolu dokonała firma która zakładała

solary?

Pani Barbara Cybula- Dyrektor PM Nr 2

Odpowiedziała, że trzeba naprawić dach, ponieważ wykonany jest on z papy, a firma która

zakładała solary  już nie istnieje.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Przedszkola

Miejskiego Nr 2. 

Pani Regina Grabowska- Dyrektor PM Nr 4

Również  przedstawiła  informację  w  zakresie:  -  zakres  wykonanych  prac  remontowych

i konserwatorsko-porządkowych w Przedszkolu Miejskim Nr 4 

-zabezpieczenie miejsc w przedszkolu;

- stan kadry pedagogicznej;

- budżet;

- potrzeby remontowo-inwestycyjne.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad



W  nawiązaniu  do  podanej  informacji  o  ciągłym  problemie  z  brakiem  kadry  w  grupie

pracowników obsługi i wymianie kadry co często wpływa na dezorganizację pracy, zwróciła się

z zapytaniem, czy przez to ma rozumieć, że brakuje chętnych do pracy?

Pani Regina Grabowska- Dyrektor PM Nr 4

Odpowiedziała, że brak jest wykwalifikowanej kadry.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Tytułem uzupełnienia wyjaśnił sprawy dot. form zatrudniania w jednostkach oświatowych.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Przedszkola

Miejskiego Nr 4. 

Pani Urszula Kowalczuk- Dyrektor PM Nr 6

Także  przedstawiła  Informację  o  stanie  przygotowań  Przedszkola  Miejskiego

Nr 6  w Grajewie do nowego roku szkolonego:

- zakres wykonanych prac remontowo-konserwatorskich;

-zabezpieczenie miejsc w przedszkolu;

- stan kadry pedagogicznej;

- budżet

- problemy i potrzeby remontowe

Dodała, że w czerwcu został zakupiony piec konwekcyjny, co podniesie jakość serwowanych

potraw przez kuchnię przedszkolną.

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Przedszkola Miejskiego

Nr 6. 

Pani Halina Wałęga- Dyrektor ZSM Nr 1

Poinformowała o stanie przygotowania Zespołu Szkół Miejskich Nr 1:

- remontach wykonanych w czasie wakacji w obiektach szkolnych oraz na posesji szkolnej;

-zabezpieczeniu miejsc w przedszkolach w kontekście potrzeb w mieście;

ilości dzieci przyjętych i  nieprzyjętych do przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych;

-klasach integracyjnych w szkołach;

-kadrze;

-budżecie;

-problemach z jakimi borykają się dyrektorzy;

-potrzebach, brakach inwestycyjnych. 

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Zespołu Szkół Miejskich



Nr 1 w Grajewie. 

Pani Barbara Ciszewska- Dyrektor ZSM Nr 2 

Poinformowała o stanie przygotowania Zespołu Szkół Miejskich Nr 2:

- remontach wykonanych w czasie wakacji w obiektach szkolnych oraz na posesji szkolnej

-zabezpieczeniu miejsc w przedszkolach w kontekście potrzeb w mieście;

ilości dzieci przyjętych i  nieprzyjętych do przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych;

-klasach integracyjnych w szkołach;

-kadrze;

-budżecie;

-problemach z jakimi borykają się dyrektorzy;

-potrzebach, brakach inwestycyjnych. 

Podkreśliła duży udział i zaangażowanie rodziców w prace remontowe wymienione w Informacji

będącej w posiadaniu radnych. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

W nawiązaniu do informacji, że w budynku szkoły podstawowej od ulicy Strażackiej przecieka

dach, wskazał na potrzebę, by uznać to zadanie za priorytetowe i skierować na nie środki.

Zakup pieca konwekcyjnego do stołówki uznał za zadanie drugoplanowe.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że będzie to przedmiotem rozważań na etapie projektowania budżetu na przyszły

rok,  ponieważ  zadanie  musi  być  zrobione  w  sposób  przemyślany,  a  to  dlatego,  że

w  zamierzeniach  jest  kompleksowa  termomodernizacja  obiektów  oświatowych.  W  swojej

wypowiedzi podkreślił konieczność inwestowania w majątek komunalny, ponieważ jest to nasz

obowiązek.

Pani Barbara Ciszewska- Dyrektor ZSM Nr 2 

Ad vocem odpowiedziała, że to nie jest tak, że dochodzi do zalewania pomieszczeń szkolnych,

ale prawdą jest, że przeciekający dach powoduje niszczenie więźby dachowej oraz częściowo

przegniły  również  łaty.  Dodała,  że  zakup  pieca  konwekcyjnego  jest  również  bardzo  ważną

sprawą, by móc sporządzać pełnowartościowe i zdrowe posiłki. 

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Zespołu Szkół

Miejskich Nr 2. 

Pani  Beata Szewczyk - Dyrektor ZSM Nr 3

Poinformowała o stanie przygotowania Zespołu Szkół Miejskich Nr 3:



- remontach wykonanych w czasie wakacji w obiektach szkolnych oraz na posesji szkolnej;

- zabezpieczeniu miejsc w przedszkolach w kontekście potrzeb w mieście;

- ilości dzieci przyjętych i nieprzyjętych do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach

podstawowych;

- klasach integracyjnych w szkołach;

- kadrze;

- budżecie;

- problemach z jakimi borykają się dyrektorzy;

- potrzebach, brakach inwestycyjnych. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że w jego ocenie ZSM Nr 3 ma najgorszą bazę dydaktyczną i wyposażenie. Dodał,

że szkoła ta w swoim rozwoju zatrzymała się na latach pięćdziesiątych. Odniósł się również do

wniosku dot. zatrudnienia dodatkowej osoby na stanowisko pomocy kuchennej np. w ramach

prac interwencyjnych.

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji / Nauczyciel ZSM Nr 3

Tytułem  uzupełnienia  dodał,  że  należy  zwiększyć  zatrudnienie  na  stanowiskach

niepedagogicznych – konserwatorzy, gdyż taka jest potrzeba, np. do prac porządkowych na

boisku.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zaapelował do radnych o wsparcie potrzeb inwestycyjnych ww. szkoły, która będzie obchodziła

jubileusz 50 lecia.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji odnoszących się do Zespołu Szkół

Miejskich Nr 3. 

Pani Barbara Ciszewska- Dyrektor ZSM Nr 2

Zwróciła się z prośbą do burmistrza o ustalenie grafiku korzystania szkół z pływalni miejskiej

w nowym roku szkolnym. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Stwierdził, że nauczyciele wychowania fizyczne mają pełnić rolę opiekunów na pływalni. Dodał,

że harmonogram korzystania z pływalni zostanie ustalony na roboczo. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Podziękowała  paniom  dyrektorkom  za  złożone  informacje,  po  czym  zarządziła  głosowanie

w sprawie wydania pozytywnej opinii dot. omawianego tematu.

Pani Urszula Kowalczuk- Dyrektor PM Nr 6



W imieniu  dyrektorów  przedszkoli,  zwróciła  się  z  prośbą  uwzględnienie  podwyżki  płac  dla

pracowników obsługi.

Komisje zapoznały się z Informacjami dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie

przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2016/2017 – ilość dzieci

w tym dzieci przyjętych, ilość dzieci nie przyjętych do przedszkoli, ilość klas

integracyjnych, budżet, kadra, problemy z jakimi borykają się dyrektorzy, potrzeby,

braki inwestycyjne w szkołach. Komisje zwróciły uwagę na braki  i potrzeby

inwestycyjno-remontowe obiektów oświatowych.

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy wydana w glosowaniu jawnym– pozytywna. 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad, a następnie

o godz. 10.20 ogłosiła przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.40.

W związku z przybyciem na posiedzenie dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie pana

Grzegorza Dembskiego radni zdecydowali, że aktualnie dadzą możliwość wypowiedzenia się

w temacie  zapisanym w pkt 12g dot.  udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo

powiatowi grajewskiemu    (grajewskiemu ( dot. dotacji celowej w kwocie 431469,00 zł

powiatowi grajewskiemu  z przeznaczeniem dla Szpitala Ogólnego i Witolda Ginela

w Grajewie na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Modernizacja

i przebudowa Pododdziału Noworodkowego z Blokiem Porodowym w ramach Oddziału

Położniczno-Ginekologicznego Szpitala Ogólnego im. Dr Witolda Ginela w Grajewie )

ad.12g/ zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej

Powiatowi Grajewskiemu/Wysłuchanie dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Powitała dyrektora Szpitala Ogólnego w Grajewie, po czym otworzyła dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Przypomniał, że Wniosek dotyczy tego z dnia 25.01.2016r. w sprawie przyznania dotacji celowej

w kwocie minimum 431.469,00 zł z tytułu pomocy finansowej, z przeznaczeniem na realizację

zadania  inwestycyjnego  pn.”  Modernizacja  i  przebudowa  Pododdziału  Noworodkowego

z Blokiem Porodowym w ramach Oddziału Położniczo-Ginekologicznego Szpitala Ogólnego im.

dr  Witolda  Ginela  w  Grajewie”.   Temat  obudował  szerokim  kontekstem  merytorycznym

i  przedstawił  kosztorys   tego zadania.  Temat  był  rozpatrywany  na  poprzednim posiedzeniu

połączonych Komisji RM 28 czerwca br.

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji



Zapytał dyrektora szpitala o realne szanse na pozyskanie środków z innych źródeł, oraz czy nie

należałoby  rozważyć  sprzedaż  gruntów  przylegających  do  głównego  budynku  szpitala  oraz

budynku oddziału zakaźnego?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że inne samorządy również udzielą wsparcia finansowego, zaś brakującą kwotę

dołoży  powiat.  W odpowiedzi  na  drugą  część  pytania  poinformował,  że  zasobność  szpitala

w grunt nie jest tak duża jak mogłoby się wydawać, a ponadto jest to rezerwa pod przyszłe

lądowisko dla helikopterów. Przeniesienie zaś oddziału zakaźnego do szpitala które jest brane

pod uwagę uzależnione jest od możliwości finansowych.  

Pani Anna Opara- Członek Komisji

Ponowiła pytanie dot. zakupu sprzętu specjalistycznej dla potrzeb Poradni okulistycznej.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że w Poradni okulistycznej świadczą usługi lekarze w ramach kontraktów, stąd

też szpital nie będzie inwestował w zakup sprzętu dla prywatnych praktyk. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zwrócił się z prośbą do dyrektora Dembskiego o przedstawienie montażu finansowego realizacji

tego zadania. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział,  że  całość  inwestycji  to  ok.  1.400  tys.  zł,   w której  kosztach  zapewne będą

partycypowały inne gminy, zaś brakującą kwotę dołożyłby Powiat. Dodał, że  Szpital poprosił

o  przyznanie  dotacji  w wysokości  do  poziomu zapłaconego podatku,  tj.  kwotę  podaną  we

Wniosku.  Zapewnił,  że  inne gminy i  miasta z  rejonu działania  tutejszego Szpitala  wstępnie

zadeklarowały już przyznanie dotacji.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zapytał się o całościowy koszt tego zadania.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Powtórzył, że całość inwestycji to ok. 1.400 tys. zł ( bez wyposażenia w sprzęt), aczkolwiek

dodał, że ostateczny koszt będzie znany po przetargu.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

W odniesieniu do powyższej wypowiedzi, stwierdziła, że jeśli po przetargu okaże się, że koszt

zadania  ulegnie  zmniejszeniu,  to  udział  finansowy  gmin  również  powinien  ulec

proporcjonalnemu pomniejszeniu. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala



Ad vocem jeszcze raz odpowiedział, że Szpital wnioskuje o przyznanie dotacji w wysokości do

poziomu zapłaconego podatku, tj. kwotę podaną we Wniosku.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Stwierdziła,  że  do  tej  pory  ze  środków  budżetu  miasta  finansowany  był  zakup  sprzętu

medycznego dla potrzeb szpitala, a nie remont. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział,  że  nie  mniej  ważne są  warunki  bytowe jakie  stwarza  się  pacjentom,  w tym

przypadku chodzi o komfort przyszłych matek.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Zwróciła się z zapytaniem o stan zadłużenia szpitala wobec naszych jednostek.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że zwiększyło się o 17 tys. zł wobec ZWiK i PEC-u, ale od września zadłużenie

powinno się zmniejszać. W dniu dzisiejszym został podpisany przelew dla Spółki PEC. Wyjaśnił,

że opóźnienie w spłacie miało związek z koniecznością zmiany tomografu na 16-rzędowy, po

czym temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Zadała kolejne pytanie, czy inne gminy podjęły już uchwały w sprawie dotacji dla szpitala?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że na chwilę obecną nie dysponuje uchwałami, ale zapewnienie. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Stwierdził, że w ocenie mieszkańców grajewski szpital nie ma dobrej renomy. Dodał, że już od

17 lat temat zadłużenia wobec naszych jednostek jest ciągle podnoszony i tak naprawdę nic z

tego nie wynika. Dodał, że rozumie potrzebę wykonania tego remontu, ale szpital jest jednostką

powiatową,  a  Miasto  boryka  się  z  własnymi  potrzebami  remontowo-inwestycyjnymi  szkół,

przedszkoli etc, na które potrzebuje ogromnych środków finansowych.  Ponadto zwrócił uwagę,

że nie mamy żadnej pewności, ze inne gminy będą partycypowały w tym przedsięwzięciu.  Na

koniec stwierdził, że w związku z tym wątpliwościami jego głos będzie wstrzymujący. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział,  że  Szpital  ma  bardzo  dobrą  renomę  i  dobrych  specjalistów,  po  czym swoją

wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Powiedziała, że oczywiście  zdaje sobie sprawę z tego, że szpital to ważny obiekt użyteczności

publicznej.  Dlatego  też,  powinien  zostać  opracowany  program  naprawczy  a  nie  wyłącznie



bazowanie na doraźnych działaniach, co budzi  niepokój. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że program naprawczy realizowany jest od wielu lat i od 5 lat wynik finansowy

jest  pozytywny,  zaś  systematyczne  wychodzenie  z  długów co  jest  niepodważalnym faktem,

również należy odczytywać jako działanie zmierzające we właściwym kierunku. Dodał, że inną

jest  sprawą  w  którym  kierunku  pójdzie  służba  zdrowia,  ponieważ  to  są  kompetencje

decydentów.  Powiedział, że eksponowanie przez radnych tylko tego złego nie jest właściwe.

Swoją wypowiedź zakończył stwierdzeniem, że żadne programy naprawcze nie są potrzebne.

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Ad vocem odpowiedziała, że nie chodziło jej o sprawy personalne tylko merytoryczne.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że właśnie o to chodzi, ponieważ szpital zmierza w dobrym kierunku, o czym

świadczy chociażby to, że zadłużenie z 13 mln zł  zmniejszyło się do 3 mln zł.  Stąd też nie

rozumie tych ataków i negatywnej oceny tej jednostki.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Powiedział,  że  podziela  stanowisko pani  Przewodniczącej  i  dlatego stawia wniosek formalny

o odłożenie projektu uchwały do czasu aż inne gminy podejmą w tej sprawie uchwały. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Poruszył temat dot. działań mających na celu zwiększenie liczbę poradni specjalistycznych. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że w działaniach wspiera Poseł Gwiazdowski. 

Pan Andrzej Mścichowski- Członek Komisji

Powiedział,  że  pacjenci  nie  mogą  dodzwonić  się  do  szpitala,  ponieważ  na  centrali  nie  są

odbierane  telefony,  gdyż  pracujące  tam  osoby  zaniedbują  swoje  obowiązki,  co  osobiście

sprawdził.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Zapewnił,  że  zwróci  na  to  uwagę  i  wyciągnie  konsekwencje,  ponieważ  takie  sygnały  już

wcześniej do niego docierały. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu…..RM

Powiedział, że nie rozumie przesłanek tej dzisiejszy dyskusji, ponieważ temat analizowany jest

już od sześciu miesięcy a na czerwcowym posiedzeniu komisji radni w przeważającej liczbie

opowiedzieli się za udzieleniem dotacji na cel wskazany we Wniosku. 



Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zwrócił się z zapytaniem czy prowadzone są audyty inwestycji i remontów realizowanych przy

współudziale  środków zewnętrznych, w tym z dotacji powiatu?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ takim audytem jest przetarg.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  podziękowała  panu  dyrektorowi

Dembskiemu za przybycie i za udzielenie odpowiedzi. Poinformowała, że kontynuacja tematu

wraz z zaopiniowaniem projektu uchwały nastąpi zgodnie z przyjętym porządkiem obrad tj.

w punkcie 12g.

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad, a następnie

o godz. 11.40 ogłosiła przerwę w obradach, która trwała do godz. 11.50.

ad 4./Informacja dotycząca funkcjonowania Spółek Miejskich: PUK .PEC, TBS za

2015 rok/

/Informacja PUK Sp. z o.o.   stanowi Zał. Nr 11 do prot./

/Informacja PEC Sp. z o.o.  stanowi Zał. Nr 12 do prot./

/Informacja TBS Sp.  z o.o. stanowi Zał. Nr13 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej,   po czym głos oddała pierwszemu sprawozdawcy panu

Mirosławowi Mielczarkowi prezesowi zarządu spółki PUK w Grajewie.

-  wnioskodawca tematu - Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego RM

- referują: prezesi spółek ( PUK – Mirosław Mielczarek oraz PEC -Radosław Zolnik) oraz główne

księgowe (PUK – Grażyna Wszeborowska, PEC Krystyna Wojciechowska,TBS).

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes sp. PUK

Pokrótce omówił działalność spółki PUK w Grajewie za rok 2015 i I półrocze 2016 roku.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zwrócił uwagę na niewłaściwe utrzymanie stanu czystości chodników które zarośnięte są trawą

i chwastami.

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes sp. PUK

Odpowiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami za stan chodników odpowiada właściciel

nieruchomości  przy  której  leży  chodnik.   Powiedział,  że  tego typu sprawy które  wymagają



ustalenia kto jest właścicielem należy rozstrzygać w terenie.

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Zasygnalizował  potrzebę   usprawnienia  pracy  Działu  zieleni,  ponieważ  na  jego  prośbę

telefoniczną  pracownik  nie  potrafił  zidentyfikować  działki  pomimo że  został  mu podany  jej

numer ewidencyjny.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Poinformował, że Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Grajewie przygotowuje się do nowej

inwestycji  –  budowy kaplicy  cmentarnej.  Wszystkie  wymagane pozwolenia  i  dokumenty  są

przygotowane. Prace rozpoczną się na początku wrześniu br. Kompleks zlokalizowany na nowej

kwaterze cmentarza komunalnego -na wysokości skrzyżowania ulic Pułaskiego i  Sportowej -

będzie miał powierzchnię blisko 1000 metrów kwadratowych. Według projektu powstaną dwie

sale  przedpogrzebowe,  kaplica  do  odprawiania  nabożeństw  oraz  zaplecze  tj.  chłodnie,

przebieralnia,  sklep  z  artykułami  pogrzebowymi.  Przewidywany  termin  oddania  obiektu  do

użytku to okres 2 - 3 lat.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Stwierdził,  że  pojemniki  do  odbioru  odpadów komunalnych  z  gminy  Rajgród  powinny  być

z logiem firmy a nie podwykonawcy zadania firmy KOMA.

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes sp. PUK

Odpowiedział,  że  względy  finansowe zmusiły  do  zatrudnienia  podwykonawcy -  firmy Koma

z  Ełku. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Mając na uwadze potrzebę rozwoju firmy, czy spółka nie powinna dążyć  do podpisania mowy

z  GDDKiA  w  sprawie  przejęcia  zadań   dot.  utrzymania  czystości  i  porządku  na  drogach,

chodnikach i placach należących do Dyrekcji. Zadanie to wykonuje firma z Moniek.

Pan Mirosław Mielczarek- Prezes sp. PUK

Udzielił szczegółowych informacji na pytanie zgłoszone przez radnego K. Podlaskiego.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji w zakresie Informacji dotyczącej funkcjonowania

spółki PUK. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Oddała głos kolejnemu sprawozdawcy panu Radosławowi Zolnikowi prezesowi zarządu spółki

PEC w Grajewie.

Pan Radosław Zolnik- Prezes spółki PEC



Pokrótce  omówił  najważniejsze  zagadnienia  dot.  działalności  spółki  PEC  za  okres

sprawozdawczy.  Wprowadził  również  w temat dot.  funkcjonowania  układu kogeneracyjnego

wytwarzającego ciepło i energię elektryczną z biomasy w skojarzeniu. Poszerzył również stan

wiedzy na temat certyfikatów energetycznych 

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji w zakresie Informacji dotyczącej funkcjonowania spółki

PEC.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Oddała głos kolejnemu sprawozdawcy pani Małgorzacie Piwko głównej księgowej spółki TBS

w Grajewie. 

Pani Małgorzata Piwko- główna księgowa TBS

Pokrótce  omówiła  najważniejsze  aspekty  funkcjonowania  spółki  TBS  za  okres  objęty

sprawozdaniem. Poinformowała także, że nieobecność prezesa Dereszkiewicza spowodowana

jest chorobą. 

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Poruszył temat stan zieleni  na terenach zarządzanych przez spółkę oraz kwestie dot. stanu

zadłużenia najemców. 

Pani Małgorzata Piwko- główna księgowa TBS

Udzieliła odpowiedzi na powyższe pytania.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Zapytał o plany dot. budowy kolejnego bloku mieszkaniowego.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że czekamy na źródła finansowe, po czym temat obudował szerokim kontekstem

merytorycznym. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Zadał  pytanie,  czy  w  planach  jest  sprzedaż  terenu  przy  ul.  Piłsudskiego  po  wyburzonym

budynku komunalnym?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że teren planowany jest do sprzedaży i analizowane są możliwości programów

unijnych do których można będzie aplikować o środki na uzbrojenie terenu. 

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji w zakresie Informacji dotyczącej funkcjonowania

spółki TBS.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Podsumowała  dyskusję  a  następnie  podziękowała  sprawozdawcom za  przybycie  na  obrady



komisji i za przedstawienie informacji. 

ad  5./Informacja  o  zrealizowanych  w  czasie  wakacji  zajęciach  sportowych

i artystycznych organizowanych przez MOSiR , GCK w czasie wakacji. Informacja

o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2016”./

/Informacja GCK   stanowi Zał. Nr 14 do prot./

/Informacja MOSiR stanowi Zał. Nr 15 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu -  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM

- referują: pan Tomasz Dudzinski- dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury; pan Dariusz Jan

Brzózka p.o. dyrektora  MOSiR

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddała  pierwszemu  sprawozdawcy

w  osobie  pana  Dariusza  Brzózka  p.o.  dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji

w Grajewie.

Pan Dariusz Jan Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Złożył informację o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach sportowych w miesiącach lipiec-

sierpień.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Stwierdziła, że w jej ocenie ta oferta jest zbyt skromna w porównaniu do lat poprzednich.

Pani Katarzyna Rogińska - MOSiR

Odpowiedziała,  że  imprezy  są  cykliczne,  po  czym  temat  obudowała  szerokim  kontekstem

merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Zarzuciła, że zbyt skromna jest oferta zajęć dla najmłodszych dzieci ( 5-6 letnich).

Pani Wioleta Grabowska- Członek Komisji

Zapytała  się,  jakie  prace  zostały  wykonane  na  obiekcie  pływalni  w  czasie  letniej  przerwy

technicznej.

Pan Dariusz Jan Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Poinformował o zakresie wykonanych robót w czasie przerwy technicznej. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM 

W odniesieniu do wypowiedzi radnej Moniki Stefańskiej stwierdziła, że dzieci 5-6 letnie muszą

być pod opieką rodziców. Podkreśliła, że przez cały czas trwają poszukiwania nowych form



zajęć i imprez. Jedyną rzeczą nad którą trzeba popracować to ich promocja. 

Pan Dariusz Jan Brzózka- p.o. Dyrektora MOSiR

Powiedział, że w jego ocenie dobrze wypromowany był Turniej Rodzinny „Wymiatacze”.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki….RM

Zwrócił się z prośbą o zainstalowanie pojemników na mydło na pływalni. 

Pan Dariusz Jan Brzózko- p.o. Dyrektora MOSiR

Odpowiedział, że podejmie w tej sprawie działania. 

Pani Katarzyna Rogińska – MOSiR

Zasugerował, aby Finał Dni Grajewa był jednodniowy. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zasugerowała,  by  rozważyć  powrócenie  do  formuły  aby  „Dni  Grajewa”  odbywały  się

w czerwcu.

Pani Anna Opara- Członek Komisji

Zasugerowała zaś, aby Finał Dni Grajewa odbywał się w sobotę.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Zasugerował, by w przyszłym roku rozważyć  jako gwiazdę wieczoru - zespół zagraniczny. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Ad vocem odpowiedział, że uwagi będą analizowane na etapie tworzenia koncepcji i formuły

przyszłorocznych obchodów „ Dni Grajewa 2017”.

 Komisje zapoznały się z Informacjami o zrealizowanych w czasie wakacji zajęciach

sportowych i artystycznych organizowanych przez MOSiR, GCK  w czasie wakacji.

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy wydana w głosowaniu jawnym – pozytywna. 

MOSiR/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

GCK/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

ad 6. Informacja o kosztach i przebiegu imprezy „Dni Grajewa 2016”.

/Informacja GCK   stanowi Zał. Nr  16 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu -  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM

- referują: pan Tomasz Dudzinski- dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację  punktu jak wyżej,  po czym stwierdziła,  że w jej  ocenie w czasie „Dni



Grajewa 2016”  zbyt mało ofert zostało skierowanych do najmłodszych odbiorców. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK

Pokrótce omówił informację na temat wydarzeń zorganizowanych przez GCK w ramach wakacji

2016. Następnie odpowiedział, że tak bogatego programu jak w tym roku nie było od dość

dawna,  a  oferta  była  skierowana  do wszystkich  mieszkańców.  Nie  mniej  jednak  dodał,  że

chętnie rozważy każdy zgłoszony pomysł na imprezę. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Odpowiedziała, że chętnie skorzysta.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Stwierdził, że w jego ocenie kalendarz imprez był dość bogaty.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Powiedziała, że w jej ocenie tegoroczne imprezy są powtórką z lat poprzednich. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK

Odpowiedział,  że  taka  była  idea  przyjęta  przez  komitet  organizacyjnych  obchodów,  że

korzystamy  z  tego  co  już  było  w  poprzednich  latach.  Podobnie  jak  w  latach  poprzednich

pierwszy  dzień  był  dniem  pod  znakiem  sportu,  więc  nie  zabrakło  zabaw  i  gier  aktywnie

angażujących  uczestników  imprezy.  Zawody  dostarczyły  dużo  zabawy  i  śmiechu  zarówno

publiczności  jak  i  startującym. Niedziela  –  3  lipca  tradycyjnie  już  upłynęła  pod  znakiem

rodzinno-piknikowo-muzycznym.  Na  scenie  zaprezentowali  się  znakomici  artyści

o zróżnicowanym przekroju gatunków i repertuaru. Imprezę zaczęła się o godzinie 16:00 od

gier, zabaw i konkursów, które będą nam towarzyszyły przez większość imprezy. Zaś Gwiazdą

Wieczoru był Zespół ENEJ.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Kontynuując  podniesiony  wątek  powiedziała,  że  dziwi  ją  to,  że  nie  było  żadnych  nowych

pomysłów na imprezy.

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK

Ad vocem odpowiedział,  że jego zaś dziwi ta dyskusja, ponieważ na czerwcom posiedzeniu

komisji RM radni, zostali zapoznani z kalendarzem imprez Dni Grajewa i wówczas nikt tego nie

kwestionował. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Zwróciła uwagę, że  Prostki  i Ełk potrafiły zadbać o dodatkowe atrakcje dla dzieci w formie

Wesołego Miasteczka, zaś u nas był z tym problem. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK

Zwrócił się z prośbą, aby nie dokonywać tego typu zestawień i porównań.



Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

  Zwrócił się z prośba o dostarczenie radnym informacji o przychodach i kosztach poniesionych

przez GCK w związku z imprezami w ramach Dni Grajewa 2016.

  Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK

Zapewnił, że informacja będzie dostarczona do BRM.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

Zwrócił  uwagę na  potrzebę wyjścia  z  reklamą o  obchodach poza  Grajewa oraz  rozważenie

ustawienia sceny w miejscu w którym się ona znajdowała w czasie imprezy Lato z Radiem. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Powiedział, że temat będzie analizowany jak i ponowne zaproszenie Lata z Radiem do Grajewa,

ponieważ jest to  świetna promocja, niezapomniana atmosfera i wspaniałe muzyczne przeżycia.

Następnie zwrócił  się doz zapytaniem, czy upoważniają go prowadzenia rozmów w sprawie

ponowienia przyszłorocznej edycji trasy koncertowej „Lato z Radiem”. 

 Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji. 

Komisje zapoznały się z  Informacją o kosztach i przebiegu imprezy„Dni Grajewa

2016” oraz dyskutowały na formułą przyszłorocznych Dni Grajewa .  Opinia Komisji

w przedmiocie sprawy wydana w głosowaniu jawnym – pozytywna. 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

Komisje upoważniły burmistrza do dalszych rozmów w sprawie ponowienia
przyszłorocznej edycji trasy koncertowej „Lato z Radiem”. 

 Ponadto Komisje dyskutowały nad formułą przyszłorocznych Dni Grajewa. 

ad 7. / Formy prezentacji terenów inwestycyjnych położonych w SSSE podstrefa

Grajewo/

- wnioskodawca tematu -  pan Dariusza Latarowski – Burmistrz Miasta Grajewo

- referują: pan Tomasz Strózik- Inspektor ds promocji Urzędu Miasta Grajewo

Pan Tomasz Strózik- Inspektor...UM

Dokonał  prezentacji  multimedialnej  terenów  inwestycyjnych  położonych  w  SSSE  podstrefa

Grajewo.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Powyższy temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Informację w zakresie działań dot. form



prezentacji terenów inwestycyjnych położonych w Suwalskiej Specjalnej Strefie

Ekonomicznej podstrefa Grajewo.

/ głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

ad  8./  Rozpatrzenie  interpelacji  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Grajewo  w sprawie

przeprowadzenia szczepień przeciwko wirusowi HPV./

/Interpelacja MRM  stanowi Zał. Nr 17 do prot./

/ Informacja UM stanowi Zał. Nr 18 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu- Młodzieżowa Rada Miasta Grajewo

- referuje: Pan Ryszard Wolwark– Sekretarz Miasta

Pani Monik Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, oddając głos wnioskodawcom.

Pani Wiktoria Cebelińska- Radna MRM

Poinformowała,  że Młodzieżowa Rada Miasta   Grajewo zwraca się  z  prośbą o rozpatrzenie

możliwości ponownego przeprowadzenia szczepienia przeciwko wirusowi HPV, tym razem dla

dziewcząt  powyżej  13  roku  życia  Celem  szczepienia  jest  przede  wszystkim  ochrona  przed

zachorowaniem na raka szyjki macicy. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta

Poinformował,  że  od  2015  roku  realizowany  jest  program  zdrowotny  dotyczący  szczepień

ochronnych w zakresie zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego( HPV), w mieście Grajewo na

lata  2015-2018.  Koszt  jednej  szczepionki  wyniósł  170,00zł.  Szczepienia  przeprowadzał

Niepubliczny ZOZ MEDICUS s.c. w Grajewie, zgodnie z umową z dnia 29.10.2015r. Planowane

środki finansowe: 2015r. - 15.000 zł, zaś 2016 24.000,00zł. W dniu 01 sierpnia br. wpłynął

wniosek MRM w Grajewie o rozpatrzenie możliwości ponownego przeprowadzenia szczepienia

przeciwko wirusowi HPV dla dziewcząt powyżej 13 roku. W 2015 roku I etap szczepienia objął

21 dziewczynek, w 2016 roku II etap zaszczepiono 18 dziewczynek, i jest jeszcze przewidziany

III etap. Dodał, że opracowanie jakiegokolwiek projektu programu polityki zdrowotnej istnieje

obowiązek ustawowy wystąpienia o opinię do Agencji Oceny Technologii Medycznej i Taryfikacji

w Warszawie.  Termin wydania opinii  - 2 miesiące. Po uzyskania ww. opinii  można wszcząć

procedurę uchwałodawczą i konkursową. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 



Stwierdził,  iż  należałoby  wznowić  program  zdrowotny  w  zakresie  szczepień  ochronnych

przeciwko grypie dla osób starszych

.Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta

Odpowiedział,  że  program  o  którym  mowa  będzie  można  wprowadzić  dopiero  w  roku

budżetowym 2017, gdyż w tej chwili jest zbyt mało czasu. 

Następnie poinformował  o tym, że w 2014 roku został  zrealizowany program zdrowotny w

zakresie  szczepień ochronnych przeciwko grypie populacji  z grupy szczególnego ryzyka dla

osób powyżej 65 roku życia. Zostało zaszczepionych 105 osób na kwotę 3.675,00zł.Koszt jednej

szczepionki  wyniósł  35,00zł.  Planowane  środki  finansowe  w  2014  roku  –  15.000,00zł,

wydatkowano 3.675,00zł. 

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji.

 Komisje rozpatrzyły interpelację Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo w sprawie

przeprowadzenia szczepień przeciwko wirusowi HPV.

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy wydana w głosowaniu
jawnym- pozytywna.

/ głosowanie: 10 głosów-za, 0-przeciw, 3-wstrz./

ad 9. /Ocena stanu zieleni na terenie miasta./

/Informacja UM   stanowi Zał. Nr 19 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu- Komisji  Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska

oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo

- referuje: Pan Bogdan Wojsławowicz- naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej UM Grajewo.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła dyskusję dot. punktu jak wyżej.

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu...RM

Stwierdził, iż podziela pogląd wyrażony wcześniej o poprawie stanu zieleni na terenie miasta, iż

da się zauważyć że w Grajewie wiele elementów w urządzaniu i pielęgnacji  terenów zieleni

kształtowanej  zmienia  się  na  lepsze.  Nie  mniej  jednak  zwrócił  uwagę,  że  nawet  najlepiej

założony  teren  zieleni  kształtowanej  nie  obejdzie  się  bez  fachowej  interwencji  w  okresie

wzrostu  i  rozwoju  roślin.  Prace  pielęgnacyjne  to  kolejne  „wąskie  gardło”  zarządzania

powierzchnią miejską. Nie da się tych prac wykonać na dużych powierzchniach szybko i tanio,



bo skutki będą opłakane. 

Pan Andrzej Mścichowski- Członek Komisji

Zasugerował,  aby  przy  ulicach  i  drogach  do  których  nie  przylegając  chodniki  kosić  trawę

bezpośrednio przy ogrodzeniach posesji. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK

Odniósł się do tematu oraz do podniesionych kwestii.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji.

 Komisje zapoznały się z Informacją dot. stanu zieleni na terenie miasta. 

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy wydana w głosowaniu
jawnym-pozytywna.

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

ad 10./Ocena Ocena systemu gospodarki odpadami – wywóz odpadów, segregacja i

zagospodarowanie/

/Informacja UM   stanowi Zał. Nr 20 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu- Komisji  Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska

oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo

-referuje: Pan Bogdan Wojsławowicz- naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej UM Grajewo

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Otworzyła dyskusję dot. punktu o którym mowa wyżej.

Pan Andrzej Mścichowski- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, gdzie należy składować odpad rozbiórkowy w postaci papy?

Pan Bogdan Wojslawowicz- Naczelnik WGK UM

Odpowiedział,  że w myśl  przepisów nie jest  to odpad komunalny,  stąd też brak przyjętych

rozwiązań.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział,  że  temat  jest  istotny  stąd  też  będzie  poddany  analizie  w  celu  znalezienia

rozwiązania.

Nie odnotowano innych zgłoszeń do dyskusji.

Komisje zapoznały się z Informacją dot. systemu gospodarki odpadami – wywóz

odpadów, segregacja i zagospodarowanie.



Opinia Komisji w przedmiocie sprawy pozytywna.

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz

ad 11./Funkcjonowania oświetlenia ulicznego w mieście/

/Informacja UM   stanowi Zał. Nr 21 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, ale z uwagi na brak zgłoszeń zarządziła głosowanie.

-  wnioskodawca tematu- Komisji  Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska

oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo

- referuje: Pan Bogdan Wojsławowicz- naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej UM Grajewo

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła dyskusję dot. realizacji ww. punktu porządku obrad.

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

Komisje zapoznały się z Informacją dot. funkcjonowania oświetlenia ulicznego w

mieści .

Opinia Komisji w przedmiocie sprawy pozytywna

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

ad 12/ Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:/

a)   przyjęcia programu „Grajewska Karta Seniora”

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 22 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: grupa radnych Grajewa

- referuje: radna pani Monika Stefańska w imieniu wnioskodawców oraz sekretarz pan Ryszard

Wolwark w imieniu burmistrza.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym w imieniu wnioskodawców poinformowała, że

Program  „Grajewska  Karta  Seniora”  skierowany  jest  do  osób  powyżej  60  roku  życia,



zameldowanych  na  terenie  Miasta  Grajewo.  Celem  Programu  jest  aktywizacja  społeczna

seniorów, którzy wyrażają chęć uczestnictwa w Programie poprzez stworzenie oraz rozwijanie

systemu promocji, ulg i rabatów oferowanych przez wybrane firmy i jednostki organizacyjne

z  terenu Grajewa.  Karta  może stać  się  także  impulsem do wprowadzenie  rożnego rodzaju

zniżek i uzgodnień przez podmioty sektora prywatnego. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta

W imieniu Burmistrza przedstawił opinię do przedmiotowego projektu uchwały oraz zapoznał

z wniesionymi poprawkami do treści tego dokumentu.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu

„Grajewska Karta Seniora” – Komisje skierowały do dalszego procedowania

/ głosowanie: 13 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz./

b)    wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas

oznaczony do 3 lat

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 23 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski burmistrz 

- referuje:pani Elżbieta Kozłowska-  naczelnik Wydziału Nieruchomości…..  UM

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na

zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez wnoszenia

poprawek

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

c)  uchwalenia  „Programu  usuwania  barszczu  Sosnowskiego  (Heracleum

sosnowskyi)”;

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 24 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 



- referuje: pan Bogdan Wojsławowicz naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej UM

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, ale w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła

głosowanie.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia

„Programu usuwania barszczu Sosnowskiego (Heracleum sosnowskyi)”- bez

wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.

Ok. godz. 16.00 radni wraz z burmistrzem udali  się na otwarcie parku do street

workoutu    Młodzież, która zabiegała o jego budowę pokazała namiastkę swoich

możliwości i tego co można zrobić na zamontowanych przyrządach. 

Ok. godz. 16.20 Komisje przybyły do sali obrad i wznowiły dalsze posiedzenie.

d)zmieniająca uchwałę  w sprawie  połączenia  samorządowych instytucji  kultury-

Miejskiego  Domu  Kultury  w  Grajewie  i  Grajewskiej  Izby  Historycznej  oraz

utworzenia Grajewskiego Centrum Kultury) 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 25 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pan Ryszard Wolwark sekretarz miasta oraz pan Tomasz Dudzinski dyrektor GCK

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad

Wznowiła realizację obrad i poddała zaopiniowaniu projekt uchwały jak wyżej.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Poinformował, że wielomiesięczne negocjacje przedstawicieli urzędu z SM Mlekpol w sprawie

prowadzenia  Muzeum  Mleka  przez  Spółdzielnią  Mleczarską  nie  doprowadziły  do  do

porozumienia. Miasto, działając zgodnie z prawem, nie może ze swego budżetu pokryć więcej

niż  połowę  kosztów  utrzymania  placówki,  zatem  nie  mogło  przystać  na  warunki  oferty

niedoszłego operatora. Dlatego też decyzja, aby Centrum Tradycji Mleczarstwa poprowadziło

GCK i  są na to zabezpieczone pieniądze. Dlatego też na w niedługim czasie tj.  po wizycie

w Urzędzie Marszałkowskim trzeba będzie zwołać sesję nadzwyczajną w sprawie dokonania

zmian w  budżecie miasta w celu przesunięcia środków na to zadanie. Dodał, że za późno, by



rozważać czy  ewentualny wniosek jedynie  na budowę pływalni  także  byłby wsparty  unijną

dotacją. Nie warto też analizować, dlaczego w podpisywanym wtedy liście intencyjnym brak

konkret,ów w kwestii udziału w kosztach funkcjonowania placówki. Zadaniem obecnych władz

jest skuteczne doprowadzenie do realizacji całego projektu. O ile pływalnia dobrze funkcjonuje,

o  tyle  nie  można  zbytnio  zwlekać  z  uruchomieniem Muzeum Mleka.  Starania  miasta,  aby

placówka ruszyła, były zgodnie z prawem oparte na procedurze związanej m.in. z szukaniem

operatora, który poprowadziłby ją. Wiosek na wykonanie tych usług złożyła SM Mlekpol. Jednak

negocjacje  dot.  m.in.  podziału  kosztów  utrzymania  budynku  między  miastem  a  SM  nie

doprowadziły  do  porozumienia.  Przepisy  określają,  że  miasto  może  wyłożyć  na  ten  cel

maksymalnie do 50%. Zapewnił, że staniemy na wysokości zadania. Muzeum będzie otwarte

jeszcze w tym roku. Placówka zostanie wyposażona w prezentacje multimedialne, a tym samym

obok  wartościowych historycznych  ekspozycji  będzie  nowoczesnym i  oryginalnym miejscem

z dużym potencjałem edukacyjnym. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Przedstawił  wstępny  montaż  finansowy  oraz  kadrowy  poprowadzenia  Centrum  Tradycji

Mleczarstwa  przez  Grajewską  Izbę  Historyczną.  Temat  omówił  szerokim  kontekstem

merytorycznym. Poinformował również, że kierownictwo nad CTM i GIH obejmie Pani Katarzyna

Rogińska.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę

w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury- Miejskiego Domu Kultury

w Grajewie i Grajewskiej Izby Historycznej oraz utworzenia Grajewskiego Centrum

Kultury- bez wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

e) wprowadzenia oraz określenia wysokości opłaty prolongacyjnej/

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 26do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pani Edwarda Wiśniewska skarbnik miasta

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wprowadzenia oraz



określenia wysokości opłaty prolongacyjnej- bez wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.

f)     udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu

(  dot.  dotacji  celowej  w  kwocie  5000  zł  powiatowi  grajewskiemu  z  przeznaczeniem  na

dofinansowanie zakupu przemysłowej pralnico-wirówki na potrzeby pralni Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego w Szczuczynie) 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 27 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, ale w związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządziła

głosowanie.

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje:pan Dariusz Latarowski Burmistrz

Nie odnotowano zgłoszeń do dyskusji.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy

finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu 

( dot. dotacji celowej w kwocie 5000 zł powiatowi grajewskiemu z przeznaczeniem
na dofinansowanie zakupu przemysłowej pralnico-wirówki na potrzeby pralni Zakładu

Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie)- bez wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz

g)     udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu

(grajewskiemu  (  dot.  dotacji  celowej  w  kwocie  431469,00  zł  powiatowi  grajewskiemu

z  przeznaczeniem  dla  Szpitala  Ogólnego  i  Witolda  Ginela  w  Grajewie  na  dofinansowanie

realizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Modernizacja  i  przebudowa  Pododdziału

Noworodkowego  z  Blokiem  Porodowym  w  ramach  Oddziału  Położniczno-Ginekologicznego

Szpitala Ogólnego im. Dr Witolda Ginela w Grajewie )

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 28 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 



Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pan Dariusz Latarowski Burmistrz

Pan Dariusza Latarowski-Burmistrz

W nawiązaniu  do  wcześniej  prowadzonej  dyskusji  poinformował,  zwrócił  uwagę,  na  zapis

z  tejże  uchwały  (  § 3)  który  mówi  o  tym,  że  szczegółowe  warunki  udzielenia  pomocy

finansowej określone zostaną w umowie pomiędzy miastem Grajewo a powiatem grajewskim. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Wobec powyższego wycofał swój wniosek o odroczenie głosowania nad projektem uchwały do

czasu inne gminy podejmą uchwały w sprawie udzielenia dotacji.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy

finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu ( dot. dotacji celowej

w kwocie 431 469,00 zł powiatowi grajewskiemu z przeznaczeniem dla Szpitala Ogólnego

i Witolda Ginela w Grajewie na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn.

„Modernizacja i przebudowa Pododdziału Noworodkowego z Blokiem Porodowym w ramach

Oddziału Położniczno-Ginekologicznego Szpitala Ogólnego im. Dr Witolda Ginela w Grajewie )-

bez wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 11 głosów-za, 0-przeciw, 4-wstrz./ 

h)     udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu

( dot. udzielenia dotacji celowej w kwocie 358 500,00zł dla powiatu grajewskiego na realizacje

zadania inwestycyjnego pn.” Przebudowa drogi powiatowej nr 1802B Grajewo ( ul. Konopska)-

Konopki-Cyprki-Kurki-Tarachy- Bęćkowo-Szczuczyn…” w ramach „ Programu rozwoju gminnej

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”)

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 29 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pan Dariusz Latarowski Burmistrz

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz

Przedstawił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały.



Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji Budżetu….RM

Zwrócił się z zapytaniem, czy został już rozstrzygnięty przetarg na ww. zadanie?

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz

Odpowiedział, że tak i przedstawił montaż finansowy tego zadania.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy

finansowej przez miasto Grajewo powiatowi grajewskiemu( dot. udzielenia dotacji

celowej w kwocie 358 500,00zł dla powiatu grajewskiego na realizacje zadania

inwestycyjnego pn.” Przebudowa drogi powiatowej nr 1802B Grajewo ( ul.

Konopska)- Konopki-Cyprki-Kurki-Tarachy- Bęćkowo-Szczuczyn…” w ramach

„ Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-

2019”)- bez wnoszenia poprawek

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz./

i) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej m. Grajewo na lata 2016-2026/

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 30 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu jak wyżej.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  uchwalenia

Wieloletniej Prognozy Finansowej m. Grajewo na lata 2016-2026

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

j) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 31 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pan Dariusz Latarowski Burmistrz

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad



Otworzyła realizację punktu jak wyżej.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę, zakres oraz uzasadnienie proponowanych zmian każdej pozycji finansowej. 

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

W swojej wypowiedzi zasygnalizował, aby nie zapominać o realizacji mniejszych zadań, jak np.

budowa parkingu przywołując przykład os. Wiktorowo 75-76, gdzie samochody parkuje się na

terenach zieleni.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Zapewnił, że każde zadanie jest ważne i pozostaje w kręgu zainteresowań władz miasta. Nie

mniej jednak dodał, że nawet wykonanie takiego zadania jak parking wymaga opracowania

dokumentacji  technicznej.  Następnie poinformował o bieżących inwestycjach i  o działaniach

podejmowanych w różnych obszarach.

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji 

Przypomniał o potrzebach inwestycyjnych swojego okręgu wyborczego ( nr 13), tj.  budowa

instalacji  sanitarnych,  kanalizacyjnych  w  ul.  Wojska  Polskiego,  Spokojnej,  Legionistów,

Ułańskiej,  Perlitza,  rtm. W. Konopki  i  Kościelnej.  Stwierdził,  że  jeszcze dzisiaj  zagłosuje za

realizacją zadań inwestycyjnych na os. Przekopka ( ul. Leśna i Grzybowa), liczy jednak na to, że

następne zmiany finansowe będą dotyczyły jego okręgu na którym od 20 lat nie było żadnych

inwestycji.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział,  że w momencie gdy będzie już dokumentacja to wejdziemy z inwestycją po

prawej stronie ul. Woj. Polskiego.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie

miasta Grajewo na 2016 rok 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/

k)    zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji  Rady Miasta, ustalenia ich

przedmiotu działania i składów osobowych/

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 32 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu/ inicjatorzy projektu uchwały: pan Dariusz Latarowski Burmistrz 

- referuje: pani Barbara Poniatowska naczelnik Biura Rady Miasta

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad



Otworzyła realizację punktu jak wyżej. 

Pani Barbara Poniatowska- Naczelnik BRM 

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. Poinformowała, że przesłanką

do  procedowania  nad  projektem  uchwały  jest  pisemna  rezygnacja  radnej  Anety  Ewy

Chrzanowskiej-Karwowskiej z członka Komisji Rewizyjnej RM. 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Zwróciła z prośbą o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji Rewizyjnej.

Radny T. Babul -zgłosił radna A. Oparę ( nie wyraziła zgody)

Radna  M.  Stefańska  zgłosiła  radnych:  A.  Mścichowskiego  (  nie  wyraził  zgody),

A. Niewiarowskiego ( wyraził zgodę). 

Radna A.E.Chrzanowska-Karwowska złożyła akces pracy w Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Zdrowia i Rodziny RM.

Radny A. Niewiarowski złożył rezygnację z członka Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

RM.

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń zamknęła listę kandydatów i zarządziła głosowanie nad

projektem uchwały.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie

powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania i składów

osobowych

- wypełnienie paragrafu 1.

1) w związku z rezygnacją pani Anety Chrzanowskiej-Karwowskiej z funkcji członka
Komisji Rewizyjnej odwołuje się ją ze składu w/w Komisji i wybiera się ją do składu

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny;

2) w związku z rezygnacją pana Andrzeja Niewiarowskiego z funkcji członka Komisji
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego odwołuje się go ze składu w/w Komisji i wybiera

się go do składu Komisji Rewizyjnej;

3)  zmienia się skład liczbowy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny
Rady Miasta Grajewo z 9 osób na 10 osób, 

4) zmienia się skład liczbowy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta
Grajewo z 11osób na 10 osób.

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/.

ad 13. /-    Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady

Miasta./



Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji,  który

wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  zarządziła

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 18/16 z dnia 28 czerwca 2016

roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 14   /- Wolne wnioski i informacje./

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad

Otworzyła realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

W tym punkcie radni dokonali analizy korespondencji skierowanej do wiadomości Rady Miasta.

1/ informacja dot. funkcjonowania warsztatu opieki nad osobami starszymi i  schorowanymi

w Centrum Integracji Społecznej w Grajewie (załącznik nr     33 do protokołu).   

2/  wnioskiem  Towarzystwa  Opieki  nad  Zwierzętami  w  Grajewie,  aby  władze  miasta  nie

wynajmowały  terenów  miejskich  cyrkom  wykorzystującym  zwierzęta   (załącznik  nr     34  do

protokołu).   

3/wniosek  mieszkańców  ul.  Krótkiej  dot.  budowy  ulicy  i  oświetlenia  (załącznik  nr     35  do

protokołu).   

Do poruszonych ww. pismach kwestii odniósł się burmistrz.

ad 15 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia podziękowała

za udział, zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

Przewodnicząca Obrad

                        / Przewodnicząca Komisji Oświaty ... ....RM/       

  

                                                                                          Monika Stefańska



Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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